

PLAY AND LEARN

with YazzApp to Win Amazing Prizes!



PUBLIC MUTUAL
WHOLLY-OWNED SUBSIDIARY OF PUBLIC BANK

Challenge yourself with our financial and investment planning quizzes or try out the mini games that are available in YazzApp and stand a chance to win amazing prizes. Download and install YazzApp from the App Store / Google Play and embark on a journey towards enhancing your financial literacy.

1



Youth Investors[^] will receive Yazz Tokens for qualified investments/contributions* made into Public Mutual's unit trust and Private Retirement Scheme (PRS) funds.

2



The Yazz Tokens can be used to participate in the monthly quizzes to earn Reward Points or to play the mini games that are available in YazzApp.

3



The Reward Points can be used to redeem activity entries to win attractive prizes.

Youth Investors[^] can earn Yazz Tokens based on the investment/contribution amount stated in the table below:

Type of Investments	Investment Amount Per Transaction (RM)	Yazz Tokens Entitled
PRS	Every RM100	10
Unit Trust	Every RM200	10

Youth Investors[^] can collect up to 40 Yazz Tokens a month based on their investment/contribution amount.

[^] Youth Investors are defined as investors/contributors aged below 40 and must be a Public Mutual Online (PMO) subscriber.
* Qualified investments/contributions refer to investments/contributions into loaded units of our equity/balanced/mixed asset unit trust and PRS funds. All switching and transfer transactions will be excluded.

Terms and Conditions:

- All Yazz Tokens issued will have a validity of 3 months. For example, if an investment transaction is submitted on 30 January 2024 and processed on 2 February 2024, the investor will be credited with Yazz Tokens in February 2024, which will expire by the end of May 2024.
- Access to YazzApp will be suspended if Youth Investors[^] terminate their PMO subscription. To access YazzApp, Youth Investors[^] are required to maintain their PMO subscription.
- Details of the quizzes, mini games, activity entry redemptions as well as prizes will be made available in YazzApp.
- Public Mutual reserves the right to modify the Terms and Conditions herein specified or cancel/terminate/suspend the campaign without any prior notice.
- The decision of the Company on the winners is final and no correspondence or appeals will be entertained.
- Public Mutual and its respective employees, directors, parent, affiliates and representatives shall not be held liable for losses or injuries, rights, claims or actions of any kind in connection with the activity or resulting from the acceptance, use/misuse of the prizes and/or participation in the activity.
- In the event where there is/are any inconsistency(ies), conflict(s), ambiguity(ies) or discrepancy(ies) between the English, Mandarin and/or Bahasa Malaysia versions of these Terms and Conditions, only the English version will prevail in respect of such inconsistency(ies), conflict(s), ambiguity(ies) or discrepancy(ies).

MAIN, BELAJAR

melalui YazzApp dan Menang Hadiah Menarik!



PUBLIC MUTUAL

ANAK SYARIKAT MILIK PENUH PUBLIC BANK

Cabar diri anda dengan menjawab kuiz perancangan kewangan dan pelaburan kami atau cuba permainan mini yang tersedia di YazzApp dan anda berpeluang untuk memenangi hadiah-hadiah menarik. Muat turun YazzApp daripada App Store / Google Play dan mulakan perjalanan anda ke arah mempertingkatkan tahap literasi kewangan anda.

1



Pelabur Golongan Muda[^] akan menerima Token Yazz untuk pelaburan/caruman yang layak* yang dibuat ke dalam dana unit amanah dan Skim Persaraan Swasta (PRS) Public Mutual.

2



Token Yazz boleh digunakan untuk menyertai kuiz bulanan di YazzApp untuk memperoleh Poin Ganjaran atau untuk bermain permainan mini yang tersedia di YazzApp.

3



Poin Ganjaran boleh digunakan untuk menebus tiket aktiviti untuk memenangi hadiah-hadiah menarik.

Pelabur Golongan Muda[^] boleh memperoleh Token Yazz berdasarkan jumlah pelaburan/caruman seperti yang dinyatakan dalam jadual di bawah:

Jenis Pelaburan	Jumlah Pelaburan Bagi Setiap Urus Niaga (RM)	Token Yazz yang Layak Diterima
PRS	Setiap RM100	10
Unit Amanah	Setiap RM200	10

Pelabur Golongan Muda[^] boleh mengumpul sehingga 40 Token Yazz sebulan berdasarkan jumlah pelaburan/caruman mereka.

[^] Pelabur Golongan Muda didefinisikan sebagai pelabur/pencarum yang berumur bawah 40 tahun dan mestilah pelanggan Public Mutual Online (PMO).
* Pelabur/pencarum yang layak merujuk kepada pelaburan/caruman ke dalam unit beban bagi dana ekuiti/imbang/aset campuran unit amanah dan PRS kami. Semua urus niaga tukar ganti dan pemindahan adalah dikecualikan.

Terma dan Syarat:

- Semua Token Yazz yang diberikan adalah sah selama 3 bulan. Sebagai contoh, jika urus niaga pelaburan diserahkan pada 30 Januari 2024 dan diproses pada 2 Februari 2024, pelabur tersebut akan dikreditkan dengan Token Yazz untuk bulan Februari 2024 yang akan tamat tempoh pada akhir Mei 2024.
- Akses ke YazzApp akan ditamatkan sekiranya Pelabur Golongan Muda[^] menghentikan langganan PMO mereka. Untuk mengakses YazzApp, Pelabur Golongan Muda[^] perlulah mengekalkan langganan PMO mereka.
- Maklumat mengenai kuiz, permainan mini, penebusan untuk menyertai aktiviti dan hadiah-hadiah boleh didapati di YazzApp.
- Public Mutual berhak untuk mengubahsuai Terma dan Syarat yang dinyatakan di sini atau membatalkan/menamatkan/menggantungkan kempen ini tanpa memberi sebarang notis terlebih dahulu.
- Keputusan Syarikat terhadap senarai pemenang adalah muktamad dan sebarang surat menyurat atau rayuan tidak akan dilayan.
- Public Mutual dan kakitangan, pengarah, syarikat induk, syarikat gabungan dan wakil masing-masing tidak bertanggungjawab terhadap sebarang jenis kerugian atau kecederaan, hak, tuntutan atau tindakan berhubung dengan aktiviti atau akibat daripada penerimaan, penggunaan/penyalahgunaan hadiah atau penyertaan dalam aktiviti ini.
- Sekiranya terdapat sebarang ketakkonsistenan, percanggahan, kekeliruan atau perselisihan antara versi Bahasa Inggeris dan Bahasa Mandarin dan/atau Bahasa Melayu dalam Terma dan Syarat ini, hanya versi Bahasa Inggeris dianggap sah.

通 过 YazzApp 边 玩 边 学

同 时 赢 取 丰 富 奖 品!



大 众 信 托 基 金

大 众 银 行 独 资 子 公 司

挑战 YazzApp 里的财务和投资规划小测验或小游戏，便有机会赢取丰富奖品。现在就从 App Store / Google Play 下载并安装 YazzApp，以开启提升您财务知识的里程碑吧。

操作方法如下:

1



青年投资者^将凭着在大众信托基金进行的合格单位信托投资及私人退休计划供款*而获得 Yazz 代币。

2



Yazz 代币可用以参与每月小测试以赢取奖励积分，或玩 YazzApp 里的小游戏。

3



奖励积分可用以兑换活动券以赢取丰富奖品。

青年投资者^可根据如下表所示的投资金额获得 Yazz 代币:

投资类型	每项交易的投资金额 (令吉)	可获得 Yazz 代币的数额
私人退休计划	每 100 令吉	10
单位信托	每 200 令吉	10

青年投资者^可根据您的投资金额，每月获得高达 40 个 Yazz 代币。

^ 青年投资者是指年龄 40 岁以下的投资者 / 供款者，并且必须是大众信托基金线上服务 (PMO) 的用户。
* 合格投资 / 供款是指投资或供款于大众信托基金的股票 / 平衡 / 混合资产基金的付佣单位和私人退休计划基金。
所有转换与转让交易不被包括在内。

规则与条例:

- 所有发出的 Yazz 代币的有效使用期限为 3 个月。例: 投资交易呈交于 2024 年 1 月 30 日，并于 2024 年 2 月 2 日处理妥当，投资者将在 2024 年 2 月获得 Yazz 代币，这些代币将于 2024 年 5 月杪逾期。
- 如果青年投资者^终止订阅 PMO，其 YazzApp 账户也将被暂停。因此，青年投资者^需持续订阅 PMO，以继续使用 YazzApp。
- 小测试、小游戏、活动券兑换和奖品详情均可在 YazzApp 里取得。
- 大众信托基金将保留权利修改此规则与条例，或取消、终止、暂停此活动，而无需预先通知。
- 大众信托基金对于得奖者名单持有最终的决定权，任何书信或上诉恕不受理。
- 大众信托基金及其员工、董事、母公司、附属机构及代表皆不负任何责任源自于参与此活动或因接受、使用 / 滥用其奖品而发生的任何损失或伤害、权利、偿索或任何相关举动。
- 假如此规则与条例的英文版和中文和 / 或马来文版本有任何不一致、冲突、矛盾或差异的情况，有关不一致、冲突、矛盾或差异处将以英文版本为准。